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Forssan Suupparit ry:n vuokra-avustushakemus vuodelle 2025 
 
89/02.05.01.00/2025 
 
 
 
 
  
SILA 29.04.2025 § 53  
  
Valmistelija Sivistysjohtaja Jarmo Pynnönen, p.050 596 5155, 

jarmo.pynnonen@forssa.fi 
 
 Forssan Suupparit ry. hakee vuokra-avustusta salibandyhallin 

vuokriin 50 000 euroa. Suuppareiden hakemus on nähtävänä 
liitteessä.  

 
 Vuosina 2023 ja 2024 vuokra-avustusta on maksettu.  
 
 Forssan kaupunginvaltuusto päätti kokouksessaan 15.5.2023 (§ 40) 

lisätä sivistys- ja tulevaisuuslautakunnan vuoden 2023 talousavioon 
kohtaan liikuntatoimen avustukset yhteisölle (4740) 50 000 euroa 
käytettäväksi lasten ja nuorten joukkueurheilua järjestävien seurojen 
vuokra-avustuksiin. Lajit, joille kaupungilla ei ole tarjota tiloja, 
saattoivat anoa kaupungilta avustusta tilavuokriinsa. 

 
 Vuokra-avustuksen hakua varten laadittiin hakuohje ja avustuksen 

myöntämisen ehdot. Nämä ehdot ovat nähtävänä liitteessä. 
 
 Vuoden 2024 talousarviossa oli myös varattuna määräraha vuokra-

avustuksen maksamiseen. Avustusta maksettiin hakemusten 
perusteella seuraaville urheiluseuroille: 

 
 Forssan Suupparit 42 000 euroa 
 FJK     4 000 euroa 
 Forssan voimistelijat   4 000 euroa. 
 
 Vuoden 2025 talousarvion laadintaan liittyen sivistystoimialan tuli 

karsia 700 000 euroa esittämästään talousarviosta. Karsinnat 
pyrittiin kohdentamaan ei lakisääteisiin palveluihin. Yksi karsittu 
määräraha oli edellä mainittu vuokra-avustus, joten määrärahaa 
vuokra-avustusta varten ei tälle vuodelle ole. 
 

Esittelijä Sivistysjohtaja Pynnönen Jarmo 
 

Päätösehdotus Sivistyslautakuntaa päättää, että vuokra-avustusta ei voida myöntää 
vuonna 2025, koska talousarvioon ei ole varattu tätä tarkoitusta 
varten määrärahaa. 

 
Käsittely Kokouksessa pidettiin tauko klo 18.43 – 18.46. 
 
Päätös Sivistyslautakunta hyväksyi päätösehdotuksen. 
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KH 26.05.2025 § 158    
    
Valmistelija Kaupunginjohtaja Jari Kesäniemi, p. 050 5640 001 

jari.kesaniemi@forssa.fi ja talousjohtaja Timo Finning, p. 040 669 
4775 timo.finning@forssa.fi  
 
Sivistyslautakunta on käsitellyt 29.4.2025 urheiluseurojen 
avustushakemuksia ja hylännyt ne sillä perusteella, että 
talousarvioon ei ole varattu määrärahoja kyseisiä avustuksia varten.  
 
Kaupunginhallituksen puheenjohtaja on käyttänyt kuntalain 92§ 
mukaista otto-oikeuttaan sivistyslautakunnan päätökseen 29.4.2025 
§ 53 ja ottanut asian kaupunginhallituksen käsiteltäväksi. 
Päätöksessä sivistyslautakunta on hylännyt Forssan Suupparit ry:n 
50 000 euron vuokra-avustushakemuksen salibandyhallin vuokriin. 
Vuonna 2024 Forssan Suupparit ry:lle on myönnetty 42 000 euroa 
vuokra-avustusta. 
 
Kaupungin alkuvuoden toteuma on ollut käyttötalousosan osalta 
talousarvion mukainen ja koko vuoden osalta ei ole ennakoitavissa 
isoja poikkeamia talousarviosta. Tuloslaskelmaosan osalta sen 
sijaan voidaan olettaa talousarviota suurempia valtionosuuksia. 
Kaupunginhallitus on 13.1.2025 § 3 merkinnyt tiedoksi 
valtionosuuspäätökset, joiden mukaan kaupunki saisi 1 445 374 
euroa talousarviota enemmän valtionosuuksia. Näin ollen kaupungin 
tuloksen ennakoidaan olevan kokonaisuudessaan talousarviota 
parempi. 
 
Talousarvion käyttötalousosan määrärahat ja tuloarviot ovat sitovia 
toimialatasolla. Kyseessä on bruttositovuus, menot ja tulot ovat 
molemmat erikseen sitovia. Talousarvion tuloslaskelmaosassa 
sitovia määrärahoja ja tuloarvioita ovat verotulot, valtionosuudet 
sekä rahoitustuotot ja -kulut yhteensä. 
 
Mikäli kaupunginhallitus näkee vuokra-avustuksen maksamisen 
perustelluksi, kaupunginhallitus voi maksaa avustuksen omalta 
kustannuspaikaltaan ja velvoittaa keskushallinnon tekemään 
tarvittavat järjestelyt määrärahojen riittämiseksi. 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Kesäniemi Jari, p. 03 4141 5260 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää myöntää Forssan Suupparit ry:lle 42 000 
euroa vuokra-avustusta vuodelle 2025 
 

Käsittely Johanna Häggman esitti Tapio Virtasen kannattamana, että 
avustusta ei myönnetä.  

 
 Koska oli tehty pohjaehdotuksesta poikkeava kannatettu esitys, 

puheenjohtaja totesi, että asiasta on äänestettävä ja ehdotti, että 
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äänestys suoritetaan kädennostoäänestyksenä. Äänestysehdotus 
hyväksyttiin. Suoritettiin kädennostoäänestys, jossa ensin käden 
nostivat pohjaehdotusta kannattavat. Pohjaehdotukselle ääniä 
annettiin kaksi (2) (Penttilä ja Ahtola). Sen jälkeen kätensä nostivat 
Johanna Häggmanin ehdotusta kannattavat. Häggmanin 
ehdotukselle annettiin ääniä seitsemän (7) (Aaltonen, Häggman, 
Lintonen, Marjamäki, Rajahalme-Tahvanainen, Uutela ja Virtanen). 
Kaksi (2) henkilöä äänesti tyhjää (Haonperä ja Lähteenkorva). 

 Puheenjohtaja totesi Johanna Häggmanin esityksen tulleen 
kaupunginhallituksen päätökseksi äänin 2-7, 2 tyhjää. 

 
 Merkittiin, että asian käsittelyn aikan pidettiin kokoustauko klo 18.32-

18.37. 
 
Päätös Hyväksyttiin Johanna Häggmanin esitys äänin 2-7, 2 tyhjää. 

 
 
 


